

Saatja: secretariat.cdnet <secretariat.cdnet@coe.int>

Saadetud: 25.03.2026 17:21

Teema: CDNET Plenary (15-17 April 2026) - New Documents, Nominations and Registration / Réunion plénière du CDNET (15-17 avril 2026) - Nouveaux documents, nominations et inscription

Tähelepanu! Tegemist on välisvõrgust saabunud kirjaga. Tundmatu saatja korral palume linke ja faile mitte avada.
(en français ci-dessous)

Dear Experts,

We would like to inform you that new documents have been uploaded to our
(Password: CDNET2026)

We would also like to draw your attention to Item 15, which concerns the appointment of CDNET representatives to several intergovernmental committees. Delegations interested in being nominated to one of these committees on behalf of CDNET are invited to contact the Secretariat.

As the Easter holiday period is approaching and flights are already heavily booked, we kindly encourage you to confirm your participation in the CDNET Plenary Meeting as soon as possible. Whether attending online or in person, please complete the registration questionnaire via the following form:

Kind regards,
The CDNET Secretariat

Cher-es expert-es,

Nous vous informons que de nouveaux documents ont été mis en ligne sur notre (Mot de passe : CDNET2026)

Nous souhaitons également attirer votre attention sur le point 15, qui concerne la nomination de représentants du CDNET au sein de plusieurs comités intergouvernementaux. Les délégations souhaitant être désignées en représentation du CDNET au sein de l'un de ces comités sont invitées à contacter le Secrétariat.

À l'approche des vacances de Pâques et compte tenu que les déplacements sont déjà très chargés, nous vous invitons à confirmer votre participation à la réunion plénière du CDNET dès que possible. Que vous participiez en ligne ou en présentiel, veuillez compléter le questionnaire d'inscription via le formulaire suivant :

Bien cordialement,
Le secrétariat du CDNET